

小點角落
BITE BY BITE

STUDENT, ALUMNI AND STAFF OF
THE HK POLYU EXCLUSIVE OFFER

香港理工大學學生、校友及教職員專享

全單 88折優惠

12% OFF UPON ANY ORDER



立即登記
會員角落
BITE REWARD

訂座熱線

Operation Hotline

9293 2331

Terms & Conditions:

1. Promotion period is valid from today until Dec 31, 2024.
2. Offer is applicable on public holidays and eve of public holidays.
3. Offer is available for **dine-in** and **self-pickup takeaway** only (excluding delivery orders).
4. Subject to minimum spending and 10% service charge (based on original price).
5. Not exchangeable for cash or other equivalents.
6. Cannot be used in conjunction with any other promotions or privileges.
7. Presentation of a valid **student card**, **alumni membership card**, or **staff card** from The Hong Kong Polytechnic University to the restaurant staff is required to enjoy the offer.
8. In case of any disputes, the decision of BITE BY BITE shall be final.

分店地址 OUR SHOPS

旺角白布街22號藝興大廈地下4號舖
Shop 4, G/F, Ngai Hing Mansion, 22 Pak Po Street, MK

☎ 3709 8250

旺角亞皆老街8號朗豪坊4樓8號舖
Shop 8, 4/F, Langham Place, 8 Argyle Street, MK

☎ 2318 1928

葵芳興芳路223號新都會廣場5樓574A號舖
Shop 574A, 5/F, Metroplaza, 223 Hing Fong Road, Kwai Fong

☎ 2610 1633

條款及細則:

1. 優惠期由即日起至2024年12月31日。
2. 優惠適用於公眾假期和假期前夕。
3. 優惠只適用於堂食及外賣自取(不包括外賣派送訂單)。
4. 堂食設最低消費及需收取10% 服務費(按原價計算)。
5. 不可兌換現金或其同等價值之產品。
6. 不可與其他優惠同時使用。
7. 需向餐廳職員出示有效之理工大學學生證、校友證或教職員證方可享有有關優惠。
8. 如有爭議,《小點角落 BITE BY BITE》保留最終決定權。